


<b>MEDEZEGGENSCHAPSRAAD</b>			
<b>Datum</b>	<b>31 Oktober 2024</b>		
<b>Tijd</b>	19:00 uur		
<b>Locatie</b>	Grote gesprekskamer De Neerakker		
<b>Notuleren</b>	<b>Pim</b> Ingrid Steffi Christel Roel		
<b>Aanwezig</b>	Ingrid, Steffi, Roel, Ron en Pim		
<b>Afwezig</b>	Christel		
<b>Agenda vergadering medezeggenschapsraad</b>			
<b>19:30</b>	<b>Opening</b>		
<b>02</b>	<b>Verslag vorige bijeenkomst d.d. 13 06 2024</b> Notulen zijn vastgesteld en op website geplaatst.		
<b>03</b>	<b>Wekelijks directiebulletin</b> <u>Vragen n.a.v. wekelijks directiebulletin t/m week 43</u> OMR geeft aan dat het een fijne manier is om op de hoogte te blijven van het interne nieuws.		
<b>04</b>	<b>Ingekomen stukken/Post</b> <u>Aanvullen email-lijst tbv GMR</u> Pim maakt de lijst met contactgegevens van de MR-leden up-to-date en deelt deze met de GMR.		
<b>05</b>	<b>Nieuws vanuit de directie</b> <u>05.1. Start schooljaar</u> Het team en leerlingen zijn goed gestart!  <u>05.2. Personele bezetting incl. vervangingen</u> Personele bezetting is in principe rond, maar blijft een uitdaging m.b.t. de vervangingen.  <u>05.3. Begroting 2025 &gt; Volgende vergadering</u> Wordt op de agenda van de volgende MR-vergadering geagendeerd en nader toegelicht.  <u>05.4. Oplossing vacature interieurverzorgsters</u> Er is gezorgd voor een oplossing voor de langere termijn middels de inzet van Pleco.		
<b>06</b>	<b>Tevredenheidsonderzoeken 2024</b> <u>Vervolg vorige vergadering d.d. 13-06</u> De resultaten van het tevredenheidsonderzoek zijn toegelicht. De parels en puzzels zijn besproken.		
<b>07</b>	<b>MR-Onderwerpen</b> <u>07.1 MR-Jaarverslag</u> MR-Jaarverslag (verplicht jaarlijks op te stellen, beleidsplan 26). Wie pakt dit op? Pim maakt document aan voor het jaarverslag en maakt een opzet. Hij deelt dit met de MR-leden voor aanvullingen, op-/aanmerkingen.		

	<p><u>07.2 MR-Jaarplan</u>  We dienen het MR-jaarplan te actualiseren, rekening houdend met</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Meerjarenplannen die ieder jaar aan bod komen;</li> <li>- De geplande onderwerpen op basis van bestuurs-/schoolbeleid;</li> <li>- Eigen doelen en prioriteiten - initiatief onderwerpen van de MR;</li> <li>- Onderwerpen als gevolg van nieuwe wet- en regelgeving;</li> </ul> <p>Ron en Wilma actualiseren het MR-jaarplan en delen dit met de MR-leden. Dit wordt tijdens de volgende MR-vergadering besproken.</p>		
<b>08</b>	<p><b>Schoolontwikkeling</b>  <u>08.1 Start leerteams o.l.v. leerexperts</u>  Om een volgende stap te zetten in de schoolontwikkeling zijn leerteams samengesteld. Ieder leerteam staat o.l.v. leerexperts (teamleden die affiniteit hebben met een bepaald schoolontwikkelpunt). De andere leden van het team hebben zich kunnen inschrijven binnen de leerteams. Op deze manier wordt samengewerkt aan de schoolontwikkeling en worden expertise en talenten benut.</p>		
<b>09</b>	<p><b>Relevante informatie o.a. vanuit Directie voor MR</b>  <u>09.1 Korte terugblik bezoek CvB/RvT in het kader van de managementrapportage d.d. 31 oktober</u>  De positieve terugkoppeling van Gérard Zeegers is besproken en nader toegelicht.</p>	<p>Terugkoppeling verstuurd aansluitend aan bezoek CvB</p>	
<b>10</b>	<p><b>Nieuws vanuit de PMR</b>  <u>10.1 Sinterklaascadeau kleutergroepen</u>  De keuze is gevallen op een klein klassencadeau en een klein individueel cadeautje voor de leerlingen.</p>		
<b>11</b>	<p><b>Nieuws vanuit de OMR</b>  <u>11.1 drukte parkeerplaats</u>  De drukte op de parkeerplaats is nu (sinds de Rabobank gesloten is) vaak gevaarlijk. De situatie is besproken en de meldingen van ouders zijn gehoord en toegelicht. Als school kunnen we dit probleem niet oplossen. Wel wordt er een bericht verzonden via Parro waarin gecommuniceerd wordt naar ouders dat de geluiden gehoord zijn, maar school hier helaas weinig in kan betekenen. Mochten er tips zijn vanuit ouders om dit veiliger te maken, horen we dit graag.</p> <p><u>11.2 start schooljaar communicatie</u>  Om één lijn te trekken in communicatie start schooljaar; gymtijden, vakantiefoto's etc. wordt geopperd om in de voorbereidingsweek op vrijdag (15 augustus 2025) een algemene nieuwsbrief uit te zetten. Ron heeft dit genoteerd in de schoolagenda.</p> <p><u>11.3 cijfers i.r.t. voorbereiding VO</u>  Er worden geen cijfers gegeven op De Neerakker, maar leerlingen gaan na groep 8 naar het VO waar wel cijfers gegeven worden. Worden leerlingen dan</p>		

	<p>voldoende voorbereid op deze overstap of zou deze overstap verkleind kunnen worden? Feedback bij leerlingwerk en toetsen zou leerlingen meer inzicht kunnen geven in 'hoe staat een leerling ervoor bij een bepaald vak'. Daarnaast is het van belang dat er in de groepen 6-7-8 aandacht komt voor hoe leerlingen leerwerk kunnen leren thuis. Dit wordt opgepakt binnen het clusteroverleg van 6-7-8. Een terugkoppeling hiervan vindt plaats tijdens de volgende MR-vergadering.</p>		
<b>12</b>	<p><b>Nieuws vanuit de OR</b> -</p>		
<b>12</b>	<p><b>Rondvraag incl. directie</b> -</p>		
<b>13</b>	<p><b>Voortgang zonder directie</b> -</p>		
<b>14</b>	<p><b>Sluiting</b></p>		
<b>15</b>	<p><b>Voor de volgende vergadering (22-01-2025)</b> Stemt iedereen ermee in om de volgende MR-vergaderingen om 19.00u te starten i.p.v. 19.30u?</p> <p>Terugkoppeling van afspraken omtrent het geven van feedback op toetsen, het nabespreken van toetsen en hoe leerwerk thuis aangepakt kan worden.</p>		